



Model: .PSFDDV/SBUF.PSFBTUFS.PSF4UBCMF

Model: @DJFO4BWJ@MBCPS/P/FFE4LJMME8PSLFS

Application

SP, CS, So

Specifically designed for high precision down jacket, high pressure suction down, fiber and other fillings which will be filled to different amount down cut, achieving auto load, puff, precision metering, fill, etc.

Feature & Advantages

- Machine is controlled by PLC, ensure the stable filling at the high speed, reduce the waste of down. More accuracy and convenient.
- Adopt advanced high accuracy and no touch weighting system, maximum single charge down accuracy is 0.01-0.05g
- Use two sides 8 weight auto-circle system, the filling speed is 2 to 5 times than manual work.
- During down filling process, according to setted weight of down, the actual weight increase or decrease automatically.
- Vacuum filling is no damage to down, keep the original soft and fluffy of down.
- Central dust removal system makes the environment of industry greatly improve .

Automatic Eiderdown Stowing Machine

PS, BM, MP, MP, Co

Specifically designed for high precision down jacket, suitable for 30-90% all kinds of eiderdown. Adopt 6-8 weight auto-circle system, the weighting range is 0.3-30g, the speed is 1200-3000/h, weighting accuracy: 0.01-0.05g, ensure the products quality and reduce the abnormal waste.



Application



Precision Parts



Popular Models

Series	RP-DF-MINI-2	RP-DF-JD-1	RP-DF-JD-2
Min.Size	S	m	m
Main Body Size	S	h	h
Voltage	\	□	□
Max.Power	□	□	□
Filling Material	30-90 Down	30-90 Down	30-90 Down
Filling Port	1 side with 1 head match 3 steelyard	2 side with 1 head match 6 steelyard	2 side with 1 head match 8 steelyard
Down Storage Volume	1M	□	□
Weighting Range		□	□
Weighting Precision		□	□
Filling Speed	██████████	██████████	██████████
Air Pressure	3VG	□	□



新一代富怡高速双口充绒(棉)机

Richpeace High Speed Double Ports Eiderdown(cotton) Filling Machine



全自动电脑充棉机

Automatic Cotton Stowing Machine

全自动电脑充棉机是可填充长度小于5cm的各种羽绒棉, 生物棉, 称重范围1-60克, 2-4称重循环充棉系统, 每小时1000-1500格, 称重精度0.1g, 单次最大填充量60克, 充填采用电动机螺旋, 具有定位准确、精度高、速度快、寿命长、稳定性好等优点。

Suitable for all kinds of down cotton and biological cotton with length less than 5cm. Adopt 2-4 weight auto-circle system, the weighting range is 1-60g, the speed is 1000-1500/h, single maximum filling is 60g. The machine is high precision, accurate positioning, fast speed, long life and so on.



常用机型 Popular Models

系列 Series	RP-DF-MJ224	RP-DF-MJ112
放置尺寸 Min.Size	5*3*2.5m	5*3*2.5m
主机尺寸 Main Body Size	1.6*1*1.7m	1.6*1*1.7m
电压 Voltage	380v	380v
功率 Max.Power	2kw	2.5kw
适用材料 Filling Material	仿羽绒棉 Cotton	仿羽绒棉 Cotton
充绒口 Filling Port	双面单头4杆称 2 side with 1 head match 4 steelyard	单面单头2杆称 1 side with 1 head match 2 steelyard
储绒量 (Kg) Down Storage Volume	25Kg	25Kg
称重范围 (g) Weighting Range	1-60	1-60
称重精度 (g) Weighting Precision	0.1	0.1
充绒 (棉) 速度 Filling Speed	800-1200口Export	800-1200口Export
气源压力≥ Air Pressure	≥0.8Mpa	≥0.8Mpa

适用范围 Application



精密配件 Precision Parts



全自动电脑充绒、充棉多功能机

Automatic Eiderdown and Cotton Stowing Machine

全自动电脑充绒充棉机是为中小型企业定制的多功能机型, 适用于30-90%各种羽绒、颗粒棉、珍珠棉等, 称重范围0.3-30克, 2-4称重循环充绒系统, 每小时1000-1500格, 误差值可以控制在0.1-0.3克之内, 单次最大填充量40克, 本机采用独特机械传动方式, 针对有透气性或加有涂层的面料, 有专门配置的充绒管及自动排气功能, 操作简捷, 稳定性好, 过载能力强。

Multi-function model for medium and small-sized enterprises, suitable for 30-90% all kinds of eiderdown, granular cotton, pearl cotton. Adopt 6-8 weight auto-circle system, the weighting range is 0.3-30g, the speed is 1000-1500/h, the error range is 0.1-0.3g, single maximum filling is 40g. For the breathable or coated fabric, machine has filling tube and auto exhaust function.



适用范围 Application



精密配件 Precision Parts



常用机型 Popular Models

系列 Series	RP-DF-MINI-1	RP-DF-HP-2
放置尺寸 Min.Size	3*3*2.5m	5*4*2.5m
主机尺寸 Main Body Size	1.2*0.7*2m	1.8*0.8*2m
电压 Voltage	220v	220v
功率 Max.Power	1.5kw	2kw
适用材料 Filling Material	30-90羽绒/珍珠棉 30-90Down/Pearl Cotton	30-90羽绒/珍珠棉 30-90down/pearl cotton
充绒口 Filling Port	单面单头2杆称 1 side with 1 head match 2 steelyard	双面单头4杆称 2 side with 1 head match 4 steelyard
储绒量 (Kg) Down Storage Volume	3-6Kg	6-12Kg
称重范围 (g) Weighting Range	0.4-30	0.3-30
称重精度 (g) Weighting Precision	0.1	0.1
充绒 (棉) 速度 Filling Speed	1000-1500口Export	1200-1800口Export
气源压力≥ Air Pressure	≥0.5Mpa	≥0.5Mpa